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 Protokół nr 150/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 21 marca 2014 r. 
 
Posiedzenie otworzył Członek Zarządu – Marcin Buliński /lista obecności stanowi załącznik 
nr 1/. Na wniosek Członka Zarządu rozszerzono porządek posiedzenia o następujące punkty: 
 

1. Zapoznanie się z planami naboru uczniów do klas I na rok szkolny 2014/2015 w 
Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim, Zespole Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku oraz w Zespole Szkół Rolniczych w Kurzętniku. 

2. Zapoznanie się z opiniami związków zawodowych dotyczącymi projektów uchwał 
Rady Powiatu w sprawie: 

- likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Nowym Mieście Lubawskim, 
- likwidacji Technikum w Nowym Mieście Lubawskim, 
- likwidacji Technikum w Kurzętniku, 
- likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Kurzętniku, 
- likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w Kurzętniku, 
- likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Kurzętniku 
- zmiany uchwały nr XXXVIII/304/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 25 kwietnia 2013r. w sprawie przyjęcia planu sieci publicznych szkół 
ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego. 
4. Zapoznanie się z harmonogramem konsultacji ze związkami zawodowymi.  

 
Pan Wicestarosta poinformował, że w dniu dzisiejszym odbyło się spotkanie z 
przedstawicielami gmin celem omówienia kwestii budowy obwodnicy Nowego Miasta 
Lubawskiego. Dodał, że do 24 marca gminy wniosą uwagi co do przebiegu w/w obwodnicy.  
 
W związku z powyższym z porządku posiedzenia zdjęto punkt dotyczący podjęcia uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację 
inwestycji drogowej polegającej na budowie obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego w 
ciągu drogi krajowej 15. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 
Na wniosek pani Skarbnik zmieniono kolejność omawianych spraw z porządku posiedzenia. 
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 147/2014, 
148/2014, 149/2014. 
 
Pan Wicestarosta poprosił o uzupełnienie protokołu nr 149/2014 w punkcie trzecim o kwestię 
dotyczącą drogi w miejscowości Biskupiec oraz o rozwinięcie punktu trzynastego 
dotyczącego mechanizmu finansowego „buy-sell-back”. 
 
Zarząd po dokonaniu poprawek jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: M. Buliński,     
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
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Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu powiatu 
nowomiejskiego za 2013r. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła powyższe sprawozdanie. Poinformowała, że powiat 
spełnia indywidualny wskaźnik zadłużenia w sposób połowiczny tzn. z wykonanego budżetu 
powiat nie spełnia w/w wskaźnika, natomiast z planowanego budżetu powyższy wskaźnik jest 
spełniony. Nadmieniła, że według Regionalnej Izby Obrachunkowej najprawdopodobniej taka 
sytuacja finansowa będzie do mementu uchwalenia budżetu na rok 2015, co oznacza że w tym 
momencie powiat nie będzie musiał przyjmować programu naprawczego. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmian w WPF na 2014r. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF. Poinformowała, że wpłynęło pismo z 
gminy Kurzętnik stanowiące załącznik nr 3 w sprawie udzielania pomocy finansowej z 
przeznaczeniem na zadanie pn. „Przebudowa dróg gminnych Tereszewo – Lipowiec oraz 
Mikołajki – Nowy Dwór etap II” na podstawie umowy partnerskiej zawartej 23.09.2013r. 
/kwota dofinansowania dla gminy wyniesie 6% wartości inwestycji, natomiast gmina 
przekaże powiatowi taką samą kwotę na bieżące utrzymanie dróg/ 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2014r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
/pani Skarbnik opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kurzętnik z przeznaczeniem na 
realizację w roku 2014 zadania „Przebudowa dróg gminnych Tereszewo – Lipowiec 
oraz Mikołajki – Nowy Dwór etap II”. 
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski poinformował, że koszt realizacji powyższej inwestycji po przetargu będzie 
wynosić 149 766,10 zł. Dodał, że gmina przekaże powiatowi taką samą kwotę na bieżące 
utrzymanie dróg.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Pan Kłosowski zawnioskował, żeby zwiększyć budżet jednostki o kwotę 6000 zł z 
przeznaczeniem na zakup szczotki mechanicznej do zamiatania dróg, ulic i chodników. 



 
 

3

Pan Wicestarosta poinformował, że w tym miesiącu budżet jest już zamknięty i przyjęty przez 
Zarząd. Członkowie Zarządu wstępnie wyrazili zgodę na zwiększenie budżetu ZDP w 
miesiącu kwietniu. 
 
/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania oceny działalności Warsztatu Terapii 
Zajęciowej w Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszła pani Karina Leliwa – kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej/ 
 
Pani Leliwa szczegółowo omówiła sprawozdanie z działalności WTZ.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński. 
 
/pani K. Leliwa opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Świetlicy dla dzieci „Nazaret” im. Bł. Ks. Stefana 
Wincentego Frelichowskiego, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,W. Jabłoński. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 4.  
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na wykonanie prac instalacyjnych w budynku przy ul. Rynek 
1 w Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Banaszewska poinformowała, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu pan Wicestarosta 
poprosił o sprawdzenie, czy powiat nie powinien pobrać opłaty za przejście kabla 
światłowodowego przez budynek Starostwa. Wyjaśniła, że jeżeli miałaby być ustanowiona 
służebność to powiat musiałby złożyć oświadczenie o ustanowienie służebności dla przesyłu 
potwierdzone notarialnie z wpisem do ksiąg wieczystych. Dodała, że zgodnie z sugestią radcy 
prawnego powiat może wyrazić zgodę na wykonanie prac instalacyjnych przez firmę 
ELTRONIK oraz udostępnić pomieszczenia za jednorazową opłatą. Nadmieniła, że wysokość 
opłaty musi odpowiadać fatycznym szkodom spowodowanym przez w/w firmę. 
Członkowie Zarządu odstąpili od pobierania opłaty za przejście kabla światłowodowego 
przez budynek Starostwa. Zmieniony został § 2 projektu uchwały, który otrzymał brzmienie:  
„Warunkiem udostępnienia budynku oraz wykonania prac instalacyjnych jest pozostawienie 
miejsca prac w stanie niepogorszonym”.  
 
Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński,       
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Kserokopia pisma z firmy ELTRONIK stanowi załącznik nr 5. 
/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 3 do arkusza organizacji roku szkolnego 2013/2014 w 
Zespole Szkół Rolniczych w Kurzętniku. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska - inspektor oraz pan Andrzej Korecki – 
naczelnik Wydziału Oświaty Kultury i Promocji/ 
 
Pan Korecki poinformował, że dyrektor przychylił się do sugestii Zarządu w sprawie 
przyznania godzin historii nauczycielowi stażyście. Dodał, że nauczyciel również wyraził 
zgodę na przyznanie powyższych godzin. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z 
Niepublicznego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych LOGOS w Nowym Mieście 
Lubawskim w sprawie ustalonej stawki dotacji na jednego słuchacza dla  niepublicznych 
szkół  przyjętej na rok 2014. 
 
Pan Wicestarosta zapytał, czy została sprawdzona kwestia dotycząca zgodności decyzji 
Zarządu w sprawie stawek z „rozporządzeniem M.F. w sprawie subwencji” przytoczonym w 
piśmie z Niepublicznego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych LOGOS, które stanowi 
załącznik nr 6. 
Pani Orłowska wyjaśniła, że nie ma rozporządzenia pod takim tytułem, jest jedynie 
rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej w sprawie podziału subwencji oświatowej, 
które jest przyjmowane na dany rok budżetowy, ale nie ma tam mowy o szkołach 
niepublicznych. Dodała, że art. 90 ust. 3 ustawy o systemie oświaty jest to jedyny artykuł, 
który mówi o dotowaniu szkół niepublicznych. Poinformowała, że przygotowany został 
projekt pisma do Niepublicznego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych LOGOS 
stanowiący załącznik nr 7, który jest zaopiniowany przez radcę prawnego. Pani Orłowska 
odczytała treść opinii prawnej.  
Pani Trzaskalska zapytała, czy w roku 2011, 2012 i 2013 były brane pod uwagę te same 
powiaty do obliczenia średniej stawki dotacji na jednego słuchacza dla  niepublicznych szkół. 
Pani Orłowska odpowiedziała, że tak, zawsze były brane pod uwagę te same powiaty tj. : 
powiat iławski, brodnicki, działdowski oraz ostródzki. Dodała, że w tym roku otrzymano 
pismo z powiatu ostródzkiego z informacją, iż nie prowadzą szkoły publicznej tego typu. 
Nadmieniła, że zasięgnięto również informacji z powiatu grudziądzkiego w powyższej 
kwestii, z której wynika iż nie prowadzą szkół niepublicznych, natomiast stawka na ucznia 
szkoły publicznej w powyższym powiecie wynosi 55 zł. Ponadto pani Orłowska 
poinformowała, że znalazła wyrok sądu w kwestii jakie powiaty należy uznać za powiaty 
ościenne. Wyjaśniła, że z powyższego wyroku wynika, iż powiat ościenny/gmina ościenna 
jest to powiat/gmina mająca siedzibę najbliżej powiatu dotującego tzn. byłby to powiat 
iławski, w którym stawka wynosi 50 zł /stawka przyjęta w powiecie nowomiejskim wynosi 
98,74 zł/. 
Pani Trzaskalska stwierdziła, że należy trzymać się zasady jaka była przyjęta w poprzednich 
latach jeżeli chodzi o ustalenie stawki dotacji tzn. przyjąć do obliczenia średniej stawki z 
powiatu iławskiego, brodnickiego, działdowskiego oraz ostródzkiego. 
 
Członkowie Zarządu jednogłośnie podtrzymali swoje stanowisko i zatwierdzili treść pisma 
skierowanego do Niepublicznego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych LOGOS. 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z planami naboru 
uczniów do klas I na rok szkolny 2014/2015 w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w 
Nowym Mieście Lubawskim, Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku oraz w Zespole 
Szkół Rolniczych w Kurzętniku. 
 
Pani Orłowska wyjaśniła, że w związku z podjętą uchwałą Rady Powiatu w sprawie 
rozwiązania oraz zamiaru likwidacji szkół wchodzących w skład ZSR w Kurzętniku szkoła 
nie będzie prowadziła naboru do klas pierwszych na rok szkolny 2014/2015. 
Pani Orłowska poinformowała, że ZS im. C. K. Norwida planuje nabór do pięciu oddziałów 
liceum ogólnokształcącego, z zaznaczeniem iż klasa z rozszerzoną biologią i językiem obcym 
w arkuszu organizacyjnym nie będzie wliczona do zasadniczego etatu godzin 
nauczycielskich. Ponadto w powyższej szkole planowany jest nabór do liceum 
ogólnokształcącego dla dorosłych – forma wieczorowa. 
Pani Trzaskalska stwierdziła, że należy również sprawdzić informację dotyczącą liczby 
uczniów kończących gimnazja na terenie powiatu nowomiejskiego w bieżącym roku. 
Członkowie Zarządu przychylili się do planu naboru przedstawionego przez panią Barbarę 
Przeradzką – Martko – dyrektor ZS im. C. K. Norwida, z zaznaczeniem że nabór do liceum 
ogólnokształcącego dla dorosłych nie będzie ujmowany w kwietniowym arkuszu 
organizacyjnym. 
Pani Orłowska poinformowała, że ZSZ w Kurzętniku planuje nabór do: pięciu oddziałów 
technikum, pięciu oddziałów zasadniczej szkoły zawodowej, trzech oddziałów szkoły 
policealnej dla dorosłych oraz nabór na kwalifikacyjne kursy zawodowe. Szczegółowo 
omówiła kwestię dotyczącą aktualnej liczebności oddziałów w ZSZ. 
Pani Trzaskalska zasugerowała, żeby w zasadniczej szkole zawodowej były utworzone trzy 
oddziały wielozawodowe plus jedna klasa specjalna. Członkowie Zarządu przychylili się do 
sugestii pani Trzaskalskiej.  
Po przeanalizowaniu powyższego planu naboru ZSZ, Członkowie Zarządu zaproponowali 
wprowadzenie następujących zmian do planu naboru: cztery oddziały technikum /trzy 
oddziały po 30 osób i 2 oddziały po 15 osób/, cztery oddziały zasadniczej szkoły zawodowej 
/trzy oddziały wielozawodowe i jeden oddział specjalny/, trzy oddziały szkoły policealnej 
/bez ujmowania w arkuszu organizacyjnym/, kursy zawodowe /bez ujmowania w arkuszu 
organizacyjnym/. Ponadto Członkowie Zarządu stwierdzili, że będą przychylni otworzeniu 
dodatkowych oddziałów jeżeli nabór będzie większy niż wstępnie zaplanowany. 
Pani Trzaskalska zgłosiła wniosek, żeby wystosować pisma do dyrektorów szkół 
ponadgimnazjalnych, w których zostaną zawarte powyższe ustalenia Zarządu Powiatu co do 
typów szkół, ilości oddziałów i ilości uczniów w poszczególnych oddziałach. 
Członkowie Zarządu przychylili się do wniosku pani Trzaskalskiej. 
 
Pani Orłowska poinformowała, że na najbliższe posiedzenie Zarządu przygotuje uchwałę 
Zarządu Powiatu w sprawie planu naboru uczniów na rok szkolny 2014/2015.  
 
Plany naboru uczniów na rok szkolny 2014/2015 w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w 
Nowym Mieście Lubawskim, Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku oraz w Zespole 
Szkół Rolniczych w Kurzętniku stanowią załączniki nr 8, 9, 10. 
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Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opiniami związków 
zawodowych dotyczącymi projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Nowym Mieście Lubawskim, 
- likwidacji Technikum w Nowym Mie ście Lubawskim, 
- likwidacji Technikum w Kurz ętniku, 
- likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Kurzętniku, 
- likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w Kurz ętniku, 
- likwidacji Liceum Ogólnokształcącego w Kurzętniku 
- zmiany uchwały nr XXXVIII/304/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 25 kwietnia 2013r. w sprawie przyjęcia planu sieci publicznych 
szkół ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego. 

 
Pan Korecki poinformował, że wszystkie opinie związku zawodowego NSZZ                           
„SOLIDARNOŚĆ” w sprawie powyższych projektów uchwał są negatywne, natomiast opinie 
Związku Nauczycielstwa Polskiego są wszystkie pozytywne.  
Pan Wicestarosta zapytał, czy konsultacja projektów uchwał z ZNP jest zakończona. 
Pani Orłowska odpowiedziała, że tak konsultacja z w/w związkiem zawodowym jest już 
zakończona. Dodała, że po zakończeniu konsultacji przedstawiciele związków zawodowych 
zostaną zaproszeni na posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i Ochrony 
Zdrowia. 
Członkowie Zarządu podtrzymali swoje stanowisko i skierowali powyższe projekty uchwał 
do ponownego zaopiniowania przez NSZZ „SOLIDARNOŚĆ”. 
 
Opinie związków zawodowych stanowią załączniki od nr 11 do nr 23. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z harmonogramem 
konsultacji ze związkami zawodowymi.  
 
Harmonogram konsultacji ze związkami zawodowymi stanowi załącznik nr 24. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pani Trzaskalska poprosiła o przekazanie informacji do gminy Grodziczno w sprawie budowy 
obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego.  
Pan Jabłoński poinformował, że na zebraniach mieszkańców w Radomnie oraz w Chroślu 
organizowanych przez wójta gminy poruszono kwestię dotyczącą przyspieszenia porannego 
kursu autobusu relacji Iława – Nowe Miasto Lubawskie przez Radomno. Dodał, że 
mieszkańcy jednogłośnie poparli powyższe rozwiązanie.  
Pan Wicestarosta poinformował, że zostały już podjęte działania w tej sprawie, czekamy na 
odpowiedź przewoźnika.  
 
 
 
 
                                                                                                                Członek Zarządu 
                                                                                                                  Marcin Buliński 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka                                                                        


